
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.:  
 
 

Technische vraag aan: Wim Althuizen 

 
Onderwerp: Harmonisatie beleid ‘Hondenuitlaat voorzieningen e.a.’ 
 
 

1. Er zijn nog steeds te lage omheiningen uitlaatvelden her en der. Worden die vervangen? 

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 7-12-2023  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen   

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door:  

Datum: 7-12-2023 
 
Vraag: 

1. Er zijn nog steeds te lage omheiningen uitlaatvelden her en der. Worden die 
vervangen? 

 
Antwoord: 

1. Het bij begroting 2024 beschikbaar gestelde bedrag is aangevraagd voor de 
realisatie van hondenuitlaatvelden en verbodsgebieden (bebording en uitlaatvelden 
met omheiningen) in de voormalige gemeente Landerd. Hiermee worden de 
noodzakelijke voorzieningen in overeenstemming gebracht met de harmonisatie 
van voorliggend beleid. 
Indien er financiële ruimte is in de reguliere explotatiebegroting, kan tegemoed 
gekomen worden aan overige wensen.  

 

 
 
 
 
  


